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Protokoll från SPF Seniorerna styrelsesammanträde i Örebrodistriktet  

Tid Måndagen den 26 november 2024, kl. 10:00 – 12:30 

Plats På båten för julbord samt Zoom 

Närvarande:  
Styrelsen: Siv Kanon ordförande 

 Stig Blomqvist 
 Johan Strandberg 
 Tomas Hagenfors 
 Anita Jakobsson Ström 
 Sören Karlsson Arevång 
 Per H Aspeli,  via Zoom 
 Lars Idstam sekreterare, via Zoom 
 

Uppdragsansvariga  
  Ann-Charlotte Gustafsson 
 
§1  Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2  Till justerare valdes Per Aspeli 

§3  Övriga frågor se §12 

§4  Dagordningen fastställdes efter några tillägg. (§12 o, p och q)  

§5  Föregående sammanträdesprotokoll från 2024-10-28 gicks igenom, godkändes och lades 
till handlingarna      

§6  Ekonomi. 

• Överskott p.g.a att vi inte klarat att genomföra alla idéer och planerade aktiviteter. 

• Stämman 24/4-25 lägger vi i folkhögskolan i Karlskoga. Per undersökt möjlighet. 
Hörselslinga finns och bra lokaler samt möjlighet till mat finns. 
Johan lägger beställning. Möjlighet för övernattning finns.         

• Enligt tidigare beslut kan små enskilda föreningar inom vårt distrikt ansöka om 
medel från distriktets kassa till någon speciell aktivitet. Däremot kan vi inte skicka 
”öppna bidrag” 

§7  Utbildningar. 
KPR konferens 21 okt i Svalan, Örebro 

• Bra resultat. 
Rekryteringskonferens to 17 okt i Örebro 

• Bra resultat. 
Nybörjarutbildning hemsidan 11 nov i Lindesberg 

• Bra resultat. 
Utbildning i kommunikation (SV-regi) 

• Hålls i SV lokal på Fabriksgatan 8 i Örebro 5/12 kl. 10-15 (lunch 12-13). Hittills 
endast 1 st anmäld. Anita skickar ut en påminnelse till samtliga medlemmar. 

Allmänt om inbjudningar 

• Notera på meddelanden vem som har fått meddelandet. 
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• Påminn alla föreningar att det är viktigt att uppdatera medlemssystemet så man 
ser vem som ansvarar för vad. (lägg in i ”På gång” för dec.) 

§8  Resor 

• Resa till Holland i 8 april 2025 planerad 

• Resa till Lofoten 3-10 juli, 2025 planerad. Fulltecknad. 

• Resa till Lofoten 26 juni-3 juli, 2025 planerad. Fulltecknad. 

• Tankar finns på en resa till Spanien. Flyg till Malaga. Ej fastställd. 

• Julbordresa 2025. Till Blå Hallen för en julkonsert därefter till båten. 

• Hur kan vi locka resande att boka via nätet? 

• Lotta har fullt mandat av oss att arrangera resor. 
§9  RPR-möte 

• RPR-förberedelsemöte: SPF, PRO, SKPF samt RPG deltog. 

• ”Passion för hela livet” Pengar finns för att finansiera olika cirklar. PRO förvaltar 
dessa medel. Det ska bildas en samrådsgrupp. Representant från oss: Birgitta Borg, 
Arne Augustsson eller Inga Alexandersson, Hallsberg. Siv kontaktar dem och 
bestämmer. 

• Vi ska kräva att man måste visa utdrag ur belastningsregistret för att få jobba inom 
hemtjänster. 

§10  Rapport från uppdragsansvariga 
Inga, förutom resor som rapporterats i §8 

§11  Distriktskalender 
Visades och godkändes. Vi publicerar den på nätet. Lars → Christer 
Ev. kanske vi ska ta styrelsemötet 20/1 fysiskt i samband med besök av 
Värmandsdistriktet. Siv kontakter dem. Inget beslutat än. 

§12  Övriga frågor 

a. Tidplan inför stämman 24 april 2025 
Lars visade uppgjord plan, som också kommer att kontakta de som ska bedra med 
material. Vi fastställde planen 

b. Rapport kontaktperson till alla föreningar.  

• På ett tidigare möte avslogs ett föreslag från Lars att han kan skicka ut till alla 

föreningar vem som är kontaktperson. På detta möte revs beslutet upp. 

Beslut: Den som önska att Lars skickar ut, kontaktar honom.  

• Siv och Per jobbar med Degerfors, som inte har en fungerande förening. 

• Stig varit i kontakt med Sköllersta-Pålsboda. 

• Styrelsen godkänner att våra telefonnummer och e-postadresser får visas på 

vår hemsida. Lars→Christer. 

c. ”Uppsalamodellen” 

Vi var överens att det är bra. 

Det finns två modeller. 1 Hemtjänst genom entreprenad. 2. Hemtjänst i egen regi. 

Det ger stor handlingsfrihet, och samtidigt tydlig information om 

kostnadsberäkningar. Barn har möjlighet att söka RUT-avdrag för sina anhöriga. 

d. SV samverkan. Vad vill ha hjälp med? 

• SV har stora ekonomiska bekymmer. Flera av våra föreningar är måna att få 

ha tillgång till deras lokaler. f.n. utan kostnad. Ev. kan de komma att ta ut 

avgift. 

• Stig kontaktar SV med information om alla de webbinarier som finns. De 

skulle kunna registreras som cirklar. Följs upp på nästa möte. 
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e. Insändare 

PRO genom Robert Mörk har haft uppdraget att författa en insändare angående 

lokaltrafiken som SPF, SKPF och RPS ställt sig bakom. 

f. Har vi något vi borde brinna för? 

Vi beslutade att jobba för att arrangera en fest/tillställning för alla distriktets 

medlemmar någon gång i maj 2025. Beslut: Johan, Tomas och Stig återkommer 

med en idé. 

g. Reviderat vård- och omsorgsprogram 
Johan har skickat in våra synpunkter. 

h. Södermanlandsdistriktet.  

Inget nytt 

i. Seniormässa 

Kvarstår. Ansv. Sören 

j. Varumärkesplattform 

Johan har skickat in våra synpunkter. 

k. DO-konferens 2/10. Rapport 

Siv rapporterade att det nya medlemssystemet verkar fungera bra, men vi kan alltid 

höra av oss till förbundet och vi har några förbättringsidéer. Johan efterlyste att det 

borde vara lättare att lista behörigheter, vilket han redan kontaktat Förbundet om. 

l. ”På gång” en webb-publicering 

Nytt decembernummer tas fram. Sören tar fram texten. Lars publicerar 

m. Revision av vår broschyr 

Just nu jagas det annonsörer. Tanke: Vi kanske ska avvakta tills alla årsmöten och 

stämma 2025 är avklarade. Broschyren är inte längre aktuell. Många namn är 

utbytta. På webben kan ändringar naturligtvis göras hela tiden. 

n. Webbinarier 

• Tanken är att den i styrelsen som deltagit i ett webbinarium, ger en kort 

resumé på ett styrelsemöte. 

• Stig rapporterade från ett webbinarium om AI. 

o. Loka brunn 

Stig rapporterade från ett möte. 

p. Brukarråd 

Sören rapporterade från två råd. 

1. Audiolog. Olika kriterier för att få hörselhjälp. Kötider. Om man bokar för 

ett tekniskt möte, brukar det gå snabbt. 

2. Hjälpmedel. Bl.a. belystes brandrisken vi batteriladdning. 

q. Protokollunderskrifter 

Anita: Revisorer har anmärkt att ett underskrivet augustiprotokoll sakandes i arkivet. 

Lars: Efter justering finns alltid protokoll publicerat på webben. Det är ibland 

utmanande att få underskrifter. Gäller framför allt då vi endast har möten via Zoom. 

Beslut: Vi får försöka förklara för revisorer problemet och lyssna av deras 

synpunkter. 
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r. PEAB bygger äldreboende 

Stig utses att vara vår representant när PEAB önskar råd angående byggprojektet. 

 

Nästa styrelsemöte 
16/12 kl. 10-12 via Zoom.  

§13  Avslutning 
Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare.  
 

                 

Sekreterare    Justerare  

 

 

Lars Idstam    Per H Aspeli 
 

  Ordförande 
 

   

  Siv Kanon   


